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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Повышение конкурентоспособности предприятий индустрии гостеприимства на основе анализа ресурсного потенциала». Цель выпускной квалификационной работы – провести анализ ресурсного потенциала гостиницы «Астория» и разработать рекомендаций по повышению её конкурентоспособности. Исходя из поставленной цели, решены следующие задачи: 1. Изучить теоретические аспекты ресурсного потенциала индустрии гостеприимства. 2. Провести анализ ресурсного потенциала гостиницы «Астория». 3. Оценить трудовой, финансовый, клиентоориентированный потенциал предприятия индустрии гостеприимства. 4. Разработать рекомендации по повышению конкурентоспособности предприятия индустрии гостеприимства. Объект исследования - гостиница «Астория». Предмет исследования – финансово-хозяйственная деятельность в области производственного, финансового и клиентооринетированного потенциала гостиницы «Астория». В результате анализа ресурсного потенциала гостиницы была выявлена положительная динамика в трудовом и клиентоориентированном потенциале предприятия, показатели финансового потенциала не соответствуют нормативным. Для решения данной проблемы предложены рекомендации по повышению трудового, финансового и клиентоориентированного потенциалов гостиницы, а также произведена оценка эффективности мероприятий, которые характеризуются положительным финансовым результатом.
        

        
          The topic of the final qualifying work: "Improving the competitiveness of hospitality industry enterprises based on the analysis of resource potential". The purpose of the final qualification work is to analyze the resource potential of the Astoria Hotel and develop recommendations for improving its competitiveness. Based on this goal, the following tasks have been solved: 1. To study the theoretical aspects of the resource potential of the hospitality industry. 2. To analyze the resource potential of the Astoria Hotel. 3. Evaluate the labor, financial, customer-oriented potential of the hospitality industry enterprise. 4. Develop recommendations for improving the competitiveness of the hospitality industry. The object of the study is the Astoria Hotel. The subject of this research is financial and economic activity in the field of production, financial and customer-oriented potential of the Astoria Hotel. The object of the study is the Astoria Hotel. The subject of the research is financial and economic activity in the field of production, financial and customer-oriented potential of the Astoria Hotel. As a result of the analysis of the resource potential of the hotel, positive dynamics in the labor and customer-oriented potential of the enterprise was revealed, the indicators of financial potential do not correspond to the normative ones. To solve this problem, recommendations are proposed to improve the labor, financial and customer-oriented potentials of the hotel, as well as an assessment of the effectiveness of measures that are characterized by a positive financial result.
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